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Beste Diederik

Na mijn vakantie is het helaas ook niet rustiger geworden oo het Caribische dossier Besmettingen en opnamen

op Aruba en Sint Maarten lopen op

Er zijn mede dank zij jou inzet nu andere beademingsmachines aan Bonaire geleverd

Verder is vraag 1 uit onderstaande nog steeds actueel Maar eigenlijk willen we graag een IC opschalingsplan
voor de Caribische regio maken Hopelijk zijn er personen vanuit de NVIC die hierbij kunnen meedenken Had jij
iemand bereid gevonden

We hebben vandaag gebrainstormd over een donkergrijs scenario waarbij de regionale capaciteit overschreden
wordt Een van de oplossingen zou kunnen zijn om IC patienten naar Europees Nederland te vliegen Waarbij de

vraag opkomt is dat medisch gezien haalbaar Heb jij een collega die hier iets verstandigs over kan zeggen

Het logistieke deel vind een vliegtuig die dat kan pakken we hier op En de vraag waar die patienten in

Nederland terecht zouden kunnen isdaarna aan de beurt
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Beste Annechien

Ook ik vond het een aangenaam gesprek en vooial een goede sfeer om te werken aan kwaliteit

Ad 1 Dit zullen we bespreken in onze eerst volgende bespreking van het bestuur van de NVIC

Ad 2 Ze kunnen met mij of collega Rik Endeman contact opneinen in het Erasmus Je kunt de collega’s mijn mobiel

nmmner geven

Hele goede vak

Groet

Diederik
10 2e



572397

Op 20 jul 2020 om 16 36 heeft

geschreven

@mmvws nl het volgende10 2e 10 2el l

Hoi Diederik

Ik mail toch nog even vanuit mijn vakantie

We vonden het een prettige kennismaking en zijn blij met het feit dat we vanjouw jnllie kennis mogen profiteren

Er zijn twee onderwerpen die op dit moment wat hulp kiinnen gebmiken zoals die ook in het gesprek aan de orde

kwamen

1 personele capaciteit dit is een onderwerp dat m de ziekenhuissamenwerkingsplannen opgepakt wordt Het gaat
dan zowel over middellange tennijn opscholen tot IC ondersteuner of veipleegkimdige Covid afdeling
Maar ook over lange tennijn scholing extra IC verpleegkundigen Graag zouden we een contactpersoon van

de NVIC hebben waar de intensive care werkgroep van de ziekenliuizen contact mee op kail nemen Dit zou

kiinnen leiden tot een Caiibisch addendiun over opleiden bij het LNAZ stuk

2 beademingsapparatuur zoals gezegd is voor de ziekenliuizen in het Caiibisch gebied met name del

geleverd dit leidt tot steeds temgkerende omnst onder de ziekenliuizen Uit ons gesprek begrepen we dat het

apparaat getest is in de daadwerkelijke patientenzorg in het Erasmus We zouden het waarderen als jullie in

dat licht nog eens kijken naar de bezwaren die genoemd worden Is het mogelijk om naam en email van de

’VbO expert1 te delen dan leggen we contact met de collegae op Bonaire Ainsterdam Dit zou dan uiteindelijk
moeten leiden tot een predicaat geschikt ongescliikf voor de situatie op Bonaire
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Nogmaals heel fijn dat we deze ingang gekregen hebben dank voor de moeite alvast
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